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Daiga – Sveicināti! Vai jaunizveidotaj

Sveicināti! Vai jaunizveidotajā meža ceļā,starp Bīriņu un
Vidrižu ielām,tiešām vajag atļaut braukt mašīnām?
Visa burvība sabojāta,vasarās jau Bīriņu iela,L.Paegles iela pārpilditas ar novietotajiem
auto,gribējās kādu vietu tikai gājēju pastaigām…


